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Fra 

Den ordinære generalforsamling i Roskilde og Omegns Jagtforening torsdag den 7. 
februar 2019 

I Roskilde Strandjagtsforenings lokaler 

 

 
 

Formanden (NCH) bød velkommen til Roskilde og omegns Jagtforenings generalforsamling. 

17 stemmeberettigede medlemmer, samt særligt indbudt Karsten Nielsen fra foreningen for 
skyttecenter i Roskilde.  

RJF har pt. 159 medlemmer.   

RJF hjemmeside er besøgt mere end 127 800 gange. 
 
NCH bad forsamlingen rejse sig og holde 1 minuts stilhed for de medlemmer der har forladt i det 
forgangne år. 
Ære været deres minde.  

1. Valg af dirigent 

Kjeld Vindberg (KV) blev foreslået og valgt 

2. Valg af stemmetællere 

Niels Jepsen blev foreslået og valgt 

3. Aflæggelse af beretning om foreningens virke siden sidste 
ordinære generalforsamling 

Fisketur. 
 

Lørdag d. 3. marts mønstrede vi det gode lystfiskerfartøj Jaws i Helsingør. 
Morgenmaden blev indtaget i kahytten og så var vi klar til at fravriste sundet nogle torsk. 
Det kneb lidt for skipper at finde fiskene i starten , men endelig viste skærmen at nu var der fisk. 
Megen strøm vanskeliggjorde at nå helt ned til fiskene, men det lykkedes da de fleste at få fisk 
med hjem. 
Største fisk på dagen fangede Erik Ellegaard 2,7 kg , så formandens fisk som i lang tid var den 
største, blev slået på målstregen med sølle 200 gr. 
 



      Indskydning af riffel. 
 

Søndag D.29/4 Ryegaard skydebane. 
Hele 9 mand fik skudt riflen ind på denne dag. 
Utroligt at der ikke kommer flere på sådan en dag, men muligheden holder vi stadigvæk åben 
for dem der ikke har de sikre træfsikre rifler. (Ironi kan forekomme). 
Tak for hjælpen til dem der gav en hånd med. 
 
      Sommerfest. 
 

Igen i år afholdte vi vores sommerfest her i huset. 
25 - 30 personer mødte op på en kold og regnvåd dag.  
Dejligt at vi så kunne sidde herinde og nyde udsigten over havn og fjord, mens maden blev 
indtaget. 
Fornøjelse at afholde sådan et arrangement når alle giver en hånd med. 
Tak for det. 
 
      Banko. 
 

Traditionen tro afholder vi altid Julebanko den 1. torsdag i december. 
I år var der mødt 32 op til dette julearrangement. 
Et stort bredt publikum fik fravristet gavehylderne, en præmie eller 2. 
I pausen blev der hygget med æbleskiver, gløgg, kaffe og velsmurte håndmadder fra køkkenet. 
Der skal lyde et stort tak til sponsorer og alle som lægger et stort arbejde i så vi kan afholde 
vores Julebanko. 
 
     Kommende arrangementer: 
 

9/3 Fisketur og der er stadigvæk ledige pladser. Henvendelse til Erik eller Jan. 
23/3 Tranetur.  Pulken Skåne. Samlet bus fra Roskilde hallerne, der vil være lidt føde med i 
bussen.  
Her er der stadig ledige sæder i bussen, så husk at tilmelde jer til denne hyggelige tur. 
Man skal huske at have gyldig billede legimitation  med denne dag. 
Deltagerpris 200 kr 
28/4 Indskydning af riffel på Ryegård skydebane. Vi skyder fra kl 0900 og sidste indskrivning 
kl 1100. 
Vi kan skyde til kl 1500 så der er masser af tid til at træne i. 
Vi kunne evt. godt bruge lidt hjælp på denne dag. Om man så kun kan afsætte en time, så tager 
vi imod med kyshånd. 
 
Til sidst vil jeg takke alle som yder noget på den ene eller anden måde til foreningens virke.  
Uden jeres hjælp, ingen forening. 
Tak ! 

 
 
     Jægerrådet. 
 

Stadigvæk kniber det med at få folk af huse og møde op til det årlige Jægerrådsmøde. 



Vi fik valgt nogle folk fra de forskellige foreninger, og håber at holde bare lidt puls i Jægerrådet. 
Der skal arbejdes på at få en repræsentant ind i det grønne råd her i kommunen. 
Det er den eneste måde vi kan gøre os bare lidt gældende på, i kommunens beslutninger om at 
forvalte naturen på. 
Jeg forsætter som formand og kontakt person til kommunen angående regulering af 
skadevoldende vildt. 
2018 blev der skudt 350 - 400 rågeunger, et par ræve, 1 husmår og 1 ilder. 
 
Så har jeg kun at sige tak til hele bestyrelsen, vores sponsorer og ikke mindst de usynlige 
hjælper ude i køkkenet som altid er friske. 

Beretningen blev enstemmigt godkendt med akklamation 

4. Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse. 

Erik Jacobsen gennemgik det reviderede regnskab. 

Der var ingen kommentarer. Regnskabet blev enstemmigt godkendt med akklamation 

5. Indkomne forslag 

Ingen forslag  

     6.Fastlæggelse af kontingent. 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent til RJF for alle kategorier. 
Vedtaget 
 

7. Valg af Formand  
Niels C. Hansen afgår ordinært. 
Bestyrelsen foreslår genvalg. 
Niels blev genvalgt 
 
     8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Følgende er på valg: 
Erik Ballegaard afgår ordinært.  
Bestyrelsen foreslår genvalg. 
Erik blev valgt. 
Kjeld Vindberg blev forespurgt om han ville opstille til den ledige bestyrelsespost. 
Kjeld blev valgt 
 
    9. Valg af bestyrelsessuppleanter 
Følgende er på valg: 
Jan Ravn afgår ordinært. 
Bestyrelsen foreslår genvalg. 
Jan blev valgt 
 
  10. Valg af stående udvalg. 
Der er p.t. ingen stående udvalg 



 
  11. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant 
Alle afgår ordinært 
Bestyrelsen foreslår genvalg af alle. 
Ebbe Madsen 
Finn Hermansen  
Anni Gehl Jensen  
Alle blev valgt 

  12. Eventuelt. 

KV Her kan alt diskuteres men intet besluttes. 

Karsten Nielsen fik ordet. 

Karsten kommer fra en gruppe, der arbejder på at etablere et skyttecenter på det nuværende 
Skalstrup. Stedet er til salg. Dette er i stedet for tidligere forslag ved Vester Såby. 
Dette vil være ca. 20 hektar jord samt mulighed for aula, værelser, kontorer mv. Og naturligvis 
skydebaner i international standard. 
Vil RJF være forening med hjemsted/bopæl i centret?  Men, også andre foreninger. Jo flere jo 
bedre. Der vil være støtte fra kommunen. 
Støj mm passer fint i lokalplan, så den er lige til højrebenet. 
Økonomien er pt ukendt. 
Der vil også være plads til andre udendørs aktiviteter på arealerne. 
Der vil blive etableret bruger-/styregruppe til ideer, forhandling og etablering. 
 
Politikere er positive overfor ideen.. 
Kan der ikke være andre end lige jægere, f.eks. Politi, forsvar, hjemmeværn osv. 
Husk at centeret og skal være handicapvenligt. 
 
Gruppen har lært en del fra projektet fra Vester Såby, vi skal stille krav og ønsker til kommunen. 
Kommunen v/ borgmester er positiv og DJ vil gerne hjælpe. 
 
Der er 5 mand i gruppen, der arbejder på etableringen. 
 
Der var ikke yderligere kommentarer under eventuelt.  

NCH takkede for en god generalforsamling. 

KV takkede for god ro og orden 

 

   Kjeld Vindberg                                 Niels C. Hansen                                          Erik Ballegaard 
     Dirigent                                             formand                                                         referent 
 
 
 

	


